

Cour fédérale



Federal Court

JUDICIAL APPOINTMENT

OTTAWA, November 29, 2017 - The Honourable Jody Wilson-Raybould, Minister of Justice and Attorney General of Canada, today announced that Paul Favel, Q.C., a partner at McKercher LLP in Saskatoon, is appointed a judge of the Federal Court effective December 11, 2017. He will replace Mr. Justice J. Russell, who has elected to become a supernumerary judge effective December 11, 2017.

[Department of Justice \(Canada\) News Release](#)

NOMINATION À LA MAGISTRATURE

OTTAWA, le 29 novembre 2017 - L'honorable Jody Wilson-Raybould, ministre de la Justice et procureur général du Canada, a annoncé aujourd'hui que Paul Favel, c.r., associé du cabinet McKercher, à Saskatoon, est nommé juge de la Cour fédérale à compter du 11 décembre 2017. Il remplacera monsieur le juge J. Russell, qui a choisi de devenir juge surnuméraire à compter du 11 décembre 2017.

[Communiqué de presse du Ministère de la Justice \(Canada\)](#)

Andrew Baumberg
Media Contact/Liaison avec les médias
Federal Court/Cour fédérale
Tel./Tél. : (613)947-3177